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В статье анализируется история проведения в городе Орле на базе опорного университета — 
Орловский государственный университет имени И.С. Тургенева ежегодной научной конференции 
«Муромцевские чтения». Эта международная научная конференция посвящена различным аспек-
там истории российского либерализма. В 2018 году проведены Десятые Муромцевские чтения, по-
священные итогам изучения истории либерализма в России, вкладу российской правовой либераль-
ной мысли в развитие российского парламентаризма и конституционализма.
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Th e article analyzes the history of holding of the annual scientifi c conference the Muromtsev Readings in 
Orel, in the fl agship university Orel State University named after I.S. Turgenev. Th is international scientifi c 
conference is dedicated to various aspects of the history of Russian liberalism. Th e tenth Muromtsev 
Readings have been held in 2018 and dedicated to the results of research of the history of Russian liberalism, 
the contribution of the Russian legal liberal thought in the development of Russian parliamentarism and 
constitutionalism.
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